
Marcano: Wybrałem Romę, bo jest wielkim klubem

News - ASRoma.pl

Ivan Marcano, obrońca Romy, udzielił wywiadu dla oficjalnego klubowego

kanału, Roma TV.

Jakie są twoje odczucia po przybyciu do Romy?

- Cieszę się bardzo i w tym samym momencie jestem podekscytowany. Nie mogę

się doczekać gry.

Miałeś również inne oferty, ale wybrałeś Romę. Dlaczego?

- Wybrałem Romę, gdyż jest wielkim klubem i ze względu na historię, którą ma: klub

bardzo dobrze pracuje, ma dobrze określony projekt i myślę, że filozofia gry

wpasowuje się dobrze w moją charakterystykę.

Oglądałeś jakieś mecze Romy w tym sezonie? Co o nich myślisz?

- Widziałem prawie wszystkie mecze Ligi Mistrzów i wiele innych ligowych. Roma

jest wielkim zespołem i to udowodniła: zajęła trzecie miejsce w bardzo trudnej lidze i

zaliczyła wielką drogę w Lidze Mistrzów. Ma piękną filozofię gry.

Z Manolasem grałeś też razem w Grecji...

- Znam wszystkich piłkarzy i oczywiście osobiście znam Manolasa, z którym grałem

razem w Olympiakosie, zdobywając też mistrzostwo.

Co ci powiedział Monchi?

- Jest zadowolony z mojej obecności tutaj i mam nadzieję pomóc jak najlepiej

umiem, aby zyskać zaufanie wszystkich.

Jakie masz cele na przyszły sezon?

- Zespołowo chcemy zajść jak najdalej, z kolei personalnie zrobię wszystko, aby

pomóc moim kolegom.

Chcesz przekazać wiadomość kibicom?

- Dziękuję wszystkim za przyjęcie, dam z siebie maksimum, aby sprawić by Roma

zaszła jak najwyżej.
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